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بررسی وضعیت 8 تیم 
آسیایی لیگ قهرمانان

هنر عاشورایی ریشه در 
باور هنرمند دارد

سرمقاله خبر
استاد اخلاق کسب وکار

محسن جلال پور
»حاج محمد رضا وزیری نسب« بدون 
زمانه  شایسته  انسان های  از  یکی  شک 
ماست. مردی است که هر خاطره اش یک 

کتاب قطور اخلاق کسب وکار است.
زندگي  از  داستانی  خط،  چند  این  
 « کتاب  در  که  است  وزیری  آقا  حاج 
تلاشگران پیشرفت کرمان« منتشر شده و 
شما می توانید متن کامل را در کتاب مورد 

اشاره مطالعه کنید.
حاج محمد رضا وزیری نسب در سال 
1342 مدت کوتاهی در محله تهران پارس 
فرش  و  می کند  اداره  را  کوچکی  مغازه 

می خرد و می فروشد. 
سرمایه  ای  کالای  فرش  روزها  آن 
برای  پناهگاهی  هم  می آمد؛  حساب  به 
نقدشوندگی  هم  و  بود  خرد  سرمایه های 

بالایی داشت.
روزی خانم محترمی به ایشان مراجعه 
فروش  برای  قالیچه  تخته  دو  و  می کند 
می آورد. حاج آقا وزیری یکی از قالیچه ها را 
چهار صد تومان و دیگری را هزار و ششصد 
با  فروشنده  خانم  می گذارد.  قیمت  تومان 
رضایت قالیچه ها را تحویل می دهد و پول 

را می گیرد و می رود.
آن روزها رسم بر این بوده که تاجران  
شب ها به مغازه فرش فروشان می رفتند و 
خریدهای روزانه آنها را وارسی می کردند تا 

اگر پسندیدند بخرند.
خوش نام  تاجران  از  یکی  شب  آن 
مغازه  به  سقط چی  اقاي  نام  به  فرش 
یکی  و  می کند  مراجعه  وزیری  آقا  حاج 
قیمت  جویای  می پسندد.  را  قالیچه ها  از 
می شود که آقای وزیری می گوید قالیچه ها 

را به دو هزار تومان خریده ام.
حاجی سقط چی قالیچه را بر می دارد 
و موقع رفتن به آقای وزیری می گوید فردا 

به بازار بیا تا همدیگر را ببینیم.
آن  فردای  ما  بزرگوار  همشهری 
اقاسقط چی  حاج  می شود.  بازار  راهی  روز 

می پرسد: »قالیچه ها بافت کجا است؟«
نقش  کرمان  فرش  شبیه  قالیچه، 
به   « می گوید:  وزیری  آقای  و  دارد  مرغی 

گمانم بافت کرمان است«.
هویت  درباره  سقط چی  حاجی 
که  می کند  سؤال  قالیچه  فروشنده  
را  زن  که  می دهد  اطمینان  وزیری  آقای 

می شناسد و قالیچه ها دزدی نیستند.
قالیچه  به  دستی  سقط چی  آقای 
بافت  قالیچه  »این  می گوید:  و  می کشد 
این  از  است.  تهران  بافت  نیست.  کرمان 
را  یکی  بافته شده؛  دوتخته  فقط  نقش 
چند ماه پیش خریده ام و مدت ها به دنبال 
جفت آن بودم. حالا به این یکی برخورده ام. 
تومان  هزار  پانزده   قالیچه  این  بابت  من 

می پردازم.«
آقای سقط چی در عین حال می گوید؛ 
دارد  قیمت  تومان  پنجاه  هزار  قالیچه  این 
تومان  پانزده  هزار  آن  بابت  حاضرم  من  و 

بپردازم.«

تاکید معاون وزیر جهاد کشاورزی 
بر حمل به موقع گندم

مدیر عامل شرکت بازرگانی دولتی 
و  هماهنگی ها  ایجاد  خواستار  ایران 
برنامه ریزی های لازم در خصوص حمل 
به موقع کالای راهبردی گندم در سراسر 

کشور شد.
دولتی  بازرگانی  شرکت  گزارش  به 
هم  نشست  در  سیف  یزدان  ایران؛ 
اندیشی که به صورت ویدئو کنفرانس با 
مسئولان سازمان راهداری و حمل و نقل 
جاده ای کشور برگزار شد بر لزوم حمل 
خواستار  و  تاکید  کشور  گندم  موقع  به 
انجام برنامه ریزی های لازم و جامع شد.

سیف همچنین از ارائه مشوق هایی 
در خصوص افزایش انگیزه رانندگان خبر 
موقع  به  پرداخت  بر  علاوه  گفت:  و  داد 
ایجاد  دنبال  ما  رانندگان  حمل  کرایه 

مشوق هایی برای ناوگان حمل هستیم.
به  اولویت  اختصاص  افزود:  وی 
ظرفیت پایانه ها در بارگیری و حمل این 

کالا باید افزایش یابد.
مدیر عامل شرکت بازرگانی دولتی 
طبق  که  کرد  امیدواری  اظهار  ایران 
توافقات به عمل آمده در خصوص ایجاد 
شرکت های  توسط  بارنامه  صدور  امکان 
مبادی،  از  مقصد  در  واقع  نقل  و  حمل 
تسریع  گندم  حمل  و  بارگیری  عملیات 

یابد.
گفتنی است؛ در این نشست برخط 
ادارات  و  غلات  ادارات  مدیران  )آنلاین( 
کل راهداری و حمل و نقل جاده ای نیز 

شرکت داشتند.

معاون گمرک اعلام کرد؛
 واردات بیش از ۲ هزار و 

۹۰۰ تن سرم دارویی

گمرکی گمرک  امور  و  فنی  معاون 
و  هزار   2 آمار  آخرین  اساس  بر  گفت: 
۹2۰ تن سرم دارویی تا کنون به کشور 

وارد شده است.
مهرداد جمال ارونقی اظهار داشت: 
به  دارویی  سرم  کامیون   12۸ تاکنون 
کشور  وارد  تن   ۹2۰ و  هزار   2 میزان 
بر  کامیون   11۸ تعداد  این  از  که  شده 
اساس مجوز سازمان غذا و دارو به صورت 
حمل یکسره از گمرک ترخیص و تحویل 

شرکت های دارویی شده است.
معاون فنی و امور گمرکی گمرک، 
دارویی  سرم  محموله های  این  ارزش 
وارداتی را 3 میلیون و ۸43 هزار و ۸۸2 

یورو اعلام کرد.

معاون وزیر راه خبر داد؛

راه اندازی صندوق زمین و ساختمان در بورس کالا از نیمه دوم سال

صابریان اعلام کرد؛ رضایت از اتوبوس آمبولانس های داخلی

کمبود 8 هزار نیرو در اورژانس

وزارت  ساختمان  و  مسکن  معاون 
صدور  صورت  در  گفت:  شهرسازی  و  راه 
بورس  سازمان  از سوی  مربوطه  مجوزهای 
از نیمه دوم  و طبق برنامه ها، این صندوق 

سال راه اندازی می شود.
داشت:  اظهار  محمودزاده  محمود 
شهرسازی  و  راه  وزارت  میان  همکاری 
که  شد  آغاز  قبل  ماه ها  از  کالا  بورس  و 
شده  پیگیری  جنبه  چند  از  همکاری  این 
این  در  مثبتی  نتایجی  نیز  تاکنون  که 
یکی  گفت:  است.وی  شده  حاصل  حوزه ها 
است  قرار  که  مشترکی  همکاری های  از 
صندوق  ایجاد  گیرد  صورت  کالا  بورس  با 
اصلاح  مصوبه  که  است  مسکن  و  زمین 
به  و  شد  گرفته  دولت  از  آن  نامه  آئین 
شرکت های و سازمان های مرتبط با وزارت 
تا طرح هایی  ابلاغ کردیم  و شهرسازی  راه 
صندوق  اندازی  راه  برای  حوزه  این  در  را 
مذکور ارائه کنند. وی افزود: استفاده از این 
بستر برای بخش خصوصی از گذشته وجود 
داشته، اما با ورود شرکت ها و سازمان های 
می توانند  که  شهرسازی  و  راه  وزارت 
طرح هایی با مقیاس بزرگ تر را ارائه کنند، 
و  زمین  برای صندوق  مطلوبی  انداز  چشم 

مسکن در بورس کالا وجود دارد.
راه  وزارت  داد:  ادامه  راه  وزیر  معاون 
بازار  از  استفاده  موضوع  به  شهرسازی  و 
نگاه  سرمایه  تأمین  عنوان  به  سرمایه 
ویژه ای می کند تا بتواند کمبود منابع مالی 

که امروز در این بخش وجود دارد را تأمین 
حفظ  به  قادر  نیز  مردم  طرفی  از  و  کند 
بازار مسکن  با حضور در  سرمایه های خرد 
ابزارهای  طریق  از  داریم  برنامه  در  باشند؛ 
تا  شود  مهیا  شرایطی  سرمایه  بازار  مالی 
سرمایه  با  مردم  چندگانه ای  مراحل  طی 
و  سرمایه  مسکن،  تولید  بخش  در  گذاری 
ارزش اقتصادی سرمایه خود را حفظ کنند 
مسکن  متقاضی  که  افرادی  همچنین  و 
هستند نیز بتوانند به خواسته خود برسند؛ 

این رویه با انتشار اوراق سلف موازی مسکن 
یا همان فروش متری مسکن در بورس نیز 

قابلیت پیاده سازی دارد.
پرسش  این  به  پاسخ  در  محمودزاده 
کالا  بورس  با  همکاری  شدن  اجرایی  که 
مسکن  و  زمین  صندوق  اندازی  راه  برای 
این  گفت:  می شود؟  عملیاتی  زمانی  چه 
موجود  بندی  زمان  برنامه  اساس  بر  پروژه 
در نیمه دوم سال جاری اجرایی خواهد شد 
البته بورس کالا باید مجوزهای قانونی  که 

را از سازمان بورس و اوراق بهادار اخذ کند.
املاک و مستغلات دولتی در راه 

بورس کالا
در  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
دولت  مستغلات  و  املاک  عرضه  خصوص 
و نهادهای مختلف در بورس کالا نیز گفت: 
امور  وزارت  تصمیمی  خصوص  این  در 
که  است،  کرده  مطرح  دارایی  و  اقتصادی 
مزایده  برگزاری  جای  به  مختلف  نهادهای 
از  را  املاکشان  باید  سنتی،  شیوه های  به 

با  طریق بورس کالا به فروش برسانند که 
مازاد  اموال  فروش  وظیفه  اینکه  به  توجه 
دستگاه های دولتی به عهده وزارت اقتصاد 
است، این موضوع نیز توسط وزارت اقتصاد 

در حال پیگیری است.
اتحاد برای تولید یک میلیون واحد 

مسکن
راه  وزارت  و ساختمان  معاون مسکن 
از  است  بهتر  که  اقداماتی  به  و شهرسازی 
سوی دولت سیزدهم در جهت ایجاد تعادل 
در معاملات مسکن انجام شود اشاره کرد و 
از  شده  مطرح  برنامه های  اساس  بر  گفت: 
سوی رئیس جمهور منتخب، حوزه مسکن 
صورت  به  دستگاهی  بین  انسجام  نیازمند 
ویژه است تا بتوان زمینه تولید یک میلیون 
خصوصی،  بخش  شامل  که  سال  در  واحد 
مسکن شهری و مسکن روستایی و مجموع 

تولید مسکن کشور می شود را فراهم کرد.
محمودزاده گفت: امیدواریم با توجه به 
قانونی شدن و تشکیل شورای عالی مسکن 
تولید، هماهنگی ها  قانون جهش  اساس  بر 
بین همه دستگاه های دولتی و غیر دولتی 
از وزارتخانه ها گرفته شود تا شهرداری ها و 
باقی سازمان ها و دستگاه هایی که در بخش 
و  ویژه  صورت  به  هستند  درگیر  مسکن 
بیشتر از قبل صورت بگیرد تا شاهد سرعت 
همزمان  کشور  در  مسکن  تولید  بیشتر 
توسط  پرداخت  قابل  و  معقول  قیمت  با 

متقاضیان مسکن باشیم.

سرپرست اورژانس کشور با بیان اینکه ۸ هزار نفر کمبود نیرو داریم، 
گفت: تلاش خواهیم کرد علاوه بر قرارداد خرید آمبولانس های تولید داخل، 

مذاکراتی هم برای واردات انجام دهیم.
با  خبری  نشست  در  کشور  اورژانس  سرپرست  صابریان  پیمان 
خبرنگاران اظهار کرد: پیشرفت های خوب و قابل توجهی را از نظر امکانات 
نرم افزاری و سخت افزاری داشتیم؛ و با تأمین بودجه ای که شد مناقصه 

2۰ دستگاه اتوبوس آمبولانس انجام شده است.
وی افزود: حوادثی که بالای 4-۵ مصدوم دارد این اتوبوس امبولانس ها 
می تواند کمک شایانی کند، همچنین خرید 1۰۰۰ هزار دستگاه آمبولانس 

قرار است از طرف وزرات بهداشت انجام شود.
صابریان گفت: 1۵۰ دستگاه موتورلانس به زودی وارد کشور می شود. 

بالگرد شهر لامرد هم طی هفته آینده انجام می شود.
وی در پاسخ به سوال خبرنگار مهر مبنی بر اینکه چه تدبیری برای 
مشکل کمبود نیرو در اورژانس اندیشیده اید، گفت: برای حل این مشکل 
جذب نیروی شرکتی را در دستور کار قرار دادیم، همچنین از اورژانس یارها 
استفاده کردیم. البته چینش شیفت بندی ها را به نحوی تنظیم کردیم تا 

برای استراحت پرسنل زمان مناسبی در نظر گرفته شود.
صابریان در پاسخ به سوال دیگر خبرنگار مهر مبنی بر اینکه آیا برای 
تکمیل خودروهای امدادی فقط با خودروسازان داخلی تفاهم نامه دارید یا 
برنامه ای هم برای ورود تجهیزات مورد نیاز دارید، گفت: نباید فقط منتظر 

سیستم داخل باشیم باید یک تعدادی از تجهیزاتی که لازم داریم وارد شود 
که از کار و امدادرسانی به مردم عقب نیفتیم چون در روال کار فوریت های 

پزشکی نباید تعلل ایجاد شود.
سرپرست اورژانس کشور گفت: البته نمونه داخلی اتوبوس آمبولانسی 
اتوبوس  این  اگر  که  بود  کننده  راضی  و  مناسب  است،  شده  تولید  که 
را  کشور  اورژانس  نیاز  می تواند  شود  تولید  شکل  همین  به  امبولانس ها 

تأمین کند.
وی در پاسخ به سوالی درباره کمبود نیروی انسانی در سازمان اورژانس 
بر ۵۰ درصد  بالغ  تهران  اورژانس  در  انسانی  نیروی  اظهار داشت: کمبود 
است و چارت این سازمان بالغ بر 4۰ سال است بروز رسانی نشده است و 
این امر در حال تحقق و از طریق سازمان استخدامی این موضوع پیگیری 

خواهد شد.
هزار   ۸ کشور  در  اینکه  بیان  با  کشور  اورژانس  سازمان  سرپرست 
خرید  قرارداد  بر  علاوه  کرد  خواهیم  تلاش  افزود:  داریم  نیرو  کمبود  نفر 
نمونه  دهیم،  انجام  واردات  برای  مذاکراتی  داخل  تولید  آمبولانس های 
اتوبوس آمبولانس تولید شده نمونه خوبی بوده است و امیدوارم روند تولید 

آن ادامه داشته باشد.
نیروهای  کرونا  بحران  در  تهران  استان  تمام  در  داد:  ادامه  صابریان 
اورژانس حضور داشتند و بالاترین رضایتمندی را از سیستم اورژانس تهران 

داشتیم که ۸۸.۹ درصد رضایت وجود داشت.

توزیع شده است و حدود 12  بین کارکنان  پاداش کرونا  وی گفت: 
میلیارد تومان در اورژانس تهران توزیع شده است و در زمینه درمان نیز 
تکنیسین های ما مشکلی نداشته اند.صابریان ادامه داد: طرح شهید سلیمانی 
هنوز در حال انجام است و پشتیبانی خوبی از این طرح در زمینه انتقال 

بیماران به بیمارستان در حال انجام است.
چرخه  به  ما  که  زمانی  از  گفت:  کشور  اورژانس  سازمان  سرپرست 
واکسیناسیون اضافه شده ایم سرعت افزایش داشته است و همین موضوع 
منجر به خلوت شدن صف های واکسن شده است و روند خوبی در حال 

استمرار است.
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روزنامه صبح ایران

جرأت مطالبه گری از بخش های مختلف را دارم
وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش مطرح کرد:

رأی قطعی شعبه ۵۵ حقوقی تهران دایر بر خلع ید 
هفت تپه به دولت و خریدار ابلاغ شد.به گزارش مرکز رسانه 
قوه قضائیه، رأی قطعی شعبه ۵۵ حقوقی تهران دایر بر خلع 
ید هفت تپه به دولت و خریدار ابلاغ شد.بنابراین گزارش، بر 
این اساس مالکیت هفت تپه از خریدار خلع ید و به دولت 
واگذار می شود و با حکم صادره این مجتمع به بیت المال 
تیرماه سال جاری سخنگوی  بازمی گردد.گفتنی است 22 
المسلمین  و  حجت الاسلام  دستور  از  قضائیه  قوه  وقت 
آغاز  روزهای  اولین  در  قضائیه  قوه  رئیس  اژه ای  محسنی 

کاری خود برای پیگیری پرونده هفت تپه خبر داده بود.

سخنگوی وزارت بهداشت گفت: در هفته گذشته شاهد افزایش ۵ درصدی بیماران مثبت 
بستری کرونا و افزایش 12.۵ درصدی در تعداد فوتی ها نسبت به هفته قبل تر بودیم. سیما سادات 
لاری، افزود: در هفته چهارم مرداد ماه تعداد 233۵32 بیمار سرپایی مثبت در کشور شناسایی شدند 
که نسبت به هفته سوم مرداد ماه حدود 1.2 درصد افزایش داشته است.وی ادامه داد: در هفته ای که 
گذشت میانگین بروز موارد مثبت بستری در کشور حدود 4۰ نفر به ازای هر صد هزار نفر جمعیت و 
میانگین بروز موارد مرگ و میر ناشی از بیماری 4۸.۵ نفر به ازای هر یک میلیون نفر جمعیت گزارش 
شده است.سخنگوی وزارت بهداشت گفت: استان های ایلام، خراسان شمالی، مازندران، چهارمحال و 
بختیاری و گلستان )در هفته گذشته( به ترتیب دارای بیشترین میزان بروز موارد مثبت بستری در 
کشور بوده اند. دامه داد: همچنین بیشترین میزان بروز موارد مرگ و میر ناشی از بیماری در کشور 

به ترتیب در استان های قم، گلستان، گیلان و مازندران گزارش شده است.

۴ استان در صدر 
مرگ های کرونایی

رای قطعی خلع ید هفت تپه 
به دولت و خریدار ابلاغ شد
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با صدور رای در شعبه ۵۵ حقوقی تهران؛

سخنگوی وزارت بهداشت کرد؛
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